
Consell 4. Es poden exportar les revolucions?  

 

El consell d’avui va sobre l’exportació de les revolucions. Exportar les revolucions.  

Hi ha un relat estrafolari que diu que les revolucions noviolentes es poden exportar per tot el 
món i que alguns països poden exportar la seva revolució noviolenta a través d’alguns 
col·lectius. El relat també diu que l’únic que necessites són uns quants serbis molt llestos, una 
pila de dòlars americans i un pla elaborat. I aleshores segur que podràs canviar el sistema!.  

La realitat és que, malauradament, això no funciona així. El que realment funciona en la lluita 
noviolenta és el nombre de gent que hi dona suport. Per tant, la lluita noviolenta ha de créixer 
internament. No existeix la manera d’exportar o importar un milió de serbis d’un país a l’altre.  

A diferència de la lluita violenta on podem trobar un grup de guerrillers que facin un cop 
d’estat en poc temps, la lluita noviolenta no es pot transferir d’un país a l’altre. Per aquest 
motiu totes les lluites noviolentes han de ser autòctones per poder ser exitoses. Han de ser de 
collita pròpia i de marca local.  

Prou de desitjar. Feu que passi. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=pl7cPHdr2mQ 
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